

Styrelsemöte Tibro CK 231127

Plats för styrelsemötet: Inredia

Närvarande: Patrik, Markus, Gunnar P, Andreas, Monica, Björn, Gunnar H

På agendan idag

- **Från förra mötes protokoll; Slalombacken.** Downhill/enduro. Björn återberättar om samtal med Pontus Barat. Det råder en ovilja till att gå med i vår förening som kanske grundar sig i okunskap i vad det betyder att vara med i en förening. Det blev ett långt samtal där de inte hittade fram riktigt. Han skulle stämma av med sin grupp. Vi har öppnat upp för samtal och samarbete, nu ligger bollen hos dem. **Budgetutbildningen.** Andreas och Patrik redovisade från den. De förklarade för styrelsen hur Hippoly fungerar. Styrelsen var tveksam till behovet att samla vårt styrelsearbete där.
- **Utvärdering av samtalen vi hade under jubileumskvällen** den 7 november.
- **Fråga 1; När vi ut till dig som medlem med våra utskick och läser du det som skickas ut på hemsidan och i mejlform? Ja eller nej?** Kommunikation fungerar. Bonus för foto/film på FB. Tänkbart med Messenger-grupper. Läser mailen. Alla går inte vidare till laget.se. Får utskick och läser. Laget fungerar bra. FB bra. Mail bra. Kollar oftast. SMS-grupp (man ser vilka som läst). **Slutsats: Laget.se fungerar.**
- **Fråga 2; Vad förväntar du dig när du betalar medlemsavgift, ingår några egna förpliktelser då? Är Tibro CK tydliga med vad som förväntas av dig som medlem och blivande medlemmar?** De förväntar sig att bidra genom bla arbetsdagar. Ju mer aktiviteter desto mer behöver man hjälpa till med. Borde stå i mailutskick vad som förväntas. Lämpligt att använda QR-kod vid "bli medlems-förfarandet". Man konstaterar att det inte finns inga krav utan bygger på frivillighet. Förpliktelser behövs. Någon undrar om det behövs medlemskap för cykling tis/tors.

Engagemang vi tar åt oss ska skötas och göras ordentligt. Mer uppstyrning. Visa ledare uppskattning på olika sätt. Alla ska känna sig välkomna.

- **Fråga 3; Vilka aktiviteter tycker du att Tibro CK ska bedriva? Här inkluderas även frågan om synen kring att bedriva tävlingsverksamhet.**
Träningar ska ledas av tydliga ledare. Alla åldrar. Cykelutveckling. Ledarutbildning. Tävlingsssatsande eller må bra-förening? Medlemsomröstning om tävling. Cykeldiscipliner, vi är öppna för olika discipliner, inte bara MTB eller LVG, men då får man vara med och driva frågan. Önskan på ”lång” runda (GPX-spår). Tjejgrupp både i MTB och LVG. Önskemål om enklare rundor. Teknikkvällar med underhåll. Vid KM, fler klasser, flera banor. Barnverksamheten är viktig. Vilken grad av tävlingsverksamhet ska vi ha? Fler öppna motionslopp som inte är så arbetskrävande. Ta in förebilder till våra barnträningar. Styra upp tisdagar och torsdagar med fasta ledare. Någon tycker att vi bör ha tävlingsverksamhet och med den kommer motionsverksamhet. Tävlingar bör arrangeras i proportion till antal medlemmar. Få ut ungdomar på tävling. Subventionering. Kartläggning av tävlingsintresset. Bedriva träning för ”alla”.
- **Slutsats fråga 2 och 3;** Svårt att hitta föreningsstruktur för cykelsporten. Det är ingen ren individidrott och ingen ren gruppidrott. Vi bör erbjuda åtminstone MTB, LVG och barncykling. De får som tävlar för vår förening pekar tydligt på vilket fokus som råder just nu. Inledningsvis bör vi se till att våra KM utvecklas innan det satsas på större event som till exempel tävling. Förslagsvis utses en medlem (funktionsgrupp) som vill driva detta med tävlingar och som fångar upp ev cyklister som vill tävla i framtiden. Föreningen behöver formulera tydligt vad som förväntas av våra medlemmar för att vara med i föreningen. Ev förändring av stadgar görs på årsmöte. Ytterligare funktionsgrupper som kan vara bra att dra igång: underhållsgrupp och träningsgrupp.

- **Fråga 4, Ge förslag på nya personer till styrelsen och då i första hand förslag till ny ordförande!** Några namn dök upp som styrelsen skickar vidare till valberedningen.
- **Västgötacupen 2024;** Patrik Hallberg får i uppdrag att återkoppla till Ulf Rudberg att Tibro CK inte kommer arrangera någon deltävling 2024.
- **Underhållsarbetet på Rankåsleden;** Patrik Hallberg informerar om att det saknas viktig märkning av leden på ett par ställen utmed Rankåsleden Södra. Gunnar P meddelar att Joakim Axelsson mfl från K3 kommer fortsätta bidra med underhållsarbete av leden under nästa år. För kännedom ska sägas att Joakim och kompani har skött om den norra leden under hösten. Detta ska återrapporteras till kommunen för att få bidrag.
- **Beslut i efterhand angående lamp-kittet barnen fick vid avslutningen;** Fakturan landade på cirka 1000kr och styrelsen ger sitt formella godkännande av detta utlägg.
- **Deltagande från vår sida på Föreningspoolens föreningskväll 29/11;** Patrik H informerar om att det behövs representation från oss till nästkommande möte med Föreningspoolen.
- **Klubbkläder;** Noname har hört av sig. Önskemål om bredare sortiment att välja på. Även önskemål om att klä barnen med någon typ av tröja. Patrik H återkopplar till Noname.
- **Inventering av våra inventarier behöver göras;** Inget datum eller plats bestäms.
- **Nästa styrelsemöte;** 8 januari klockan 18 på Föreningspoolen. Därefter 5 februari kl 18.

Vid pennan

Patrik Hallberg

sekr